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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor fogja a kormány vizsgálni a szabálytalan 
kilakoltatásokat?" 

Tisztelt Miniszterasszony!
 
 Az utóbbi hetekben sorra jelennek meg a 444.hu internetes portálon a cikkek a végrehajtó kamara 
elnökének, Schadl Györgynek megfigyeléséről és az ő illegális tevékenységeiről. A cikkek egy 
több, mint 1700 oldalas dokumentumra hivatkoznak.
 
 Ami kezd kirajzolodni az iratokból, az a rendszerváltás utáni Magyarország egyik legdurvább 
korrupciós botránya, amely a kilakoltatásoktól a több száz milliárdos üzletekig ér, az egyetemektől 
az üzleti életig, a társadalom minden szintjét behálózza.
 
 Schadl pénzért vett vizsgákat, diplomákat és végrehajtói kinevezéseket. Ezen kinevezések után 
esetenként több százmillió forinttal hálálta meg a pozícióhoz került végrehajtó a közbenjárást. Az 
iratokból kiderül, hogy a kormány legalább 3 személyen keresztül, Völner Pálon, Rogán Antalon és 
Varga Juditon keresztül szoros kapcsolatot ápolt azzal a végrehajtói maffiával, amely tagjai emberek
kilakoltatásáért felelősek. Sokszor szabálytalanul történtek kilakoltatások.
  

A fentiek alapján kérem válaszoljon a kérdéseimre!
 
 Mikor fogja a kormány vizsgálni ezeket a kilakoltatásokat?
 
 Mikor áll fel a kormánytól független vizsgálóbizottság a Völner-ügy felderítésére?


